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Wodzisław Śl., dn. 19 lutego 2025 r. 

WRZ.0022.7.2025 

Protokół Nr 37/25 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Wodzisławskiego  

w dniu 19 lutego 2025 roku 

Ad. 1 

Starosta Leszek Bizoń otworzył posiedzenie Zarządu i stwierdził prawomocność obrad.  

Na posiedzeniu obecni byli następujący Członkowie Zarządu: 

Leszek Bizoń – Starosta  

Arkadiusz Skowron – Członek Zarządu 

Barbara Magiera – Członek Zarządu 

Nieobecni byli: Barbara Chrobok – Wicestarosta oraz Marek Hawel – Członek Zarządu. 

Lista obecności członków Zarządu Powiatu stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W posiedzeniu Zarządu uczestniczyli ponadto: 

Mariusz Rakowski – Skarbnik Powiatu 

Michał Lorek – Sekretarz Powiatu 

Adam Duży – Radca prawny 

Jacek Czapla – Dyrektor Medyczny Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim 

Michalina Piechaczek – Głowna księgowa Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim 

Iwona Koczy – Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej  

Barbara Jasińska-Musik – Kierownik Referatu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Bogumiła Kędzierska – Dyrektor Powiatowego Zakładu Zarządzania Nieruchomościami 

w Wodzisławiu Śląskim 

Katarzyna Zöllner-Solowska – Naczelnik Wydziału Oświaty 

Lucyna Wojtas – Zastępca Naczelnika Wydziału Promocji, Kultury i Sportu 

Agata Kocur – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami   

 

Ad. 2 

Proponowany porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 
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3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu Wodzisławskiego w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu Wodzisławskiego sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za rok 

2024 Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim.  

4. Przedstawienie sprawozdania obejmującego wykaz zawartych w 2024 roku umów przez 

Szpital Powiatowy w Wodzisławiu Śląskim w przedmiocie zbycia, oddania w dzierżawę, 

najem, użytkowanie lub użyczenie aktywów trwałych.   

5. Zaakceptowanie rozliczenia dotacji oraz sprawozdania końcowego z wykonania zadania 

publicznego pt. „Przeciw depresji i samotności!” zrealizowanego przez Stowarzyszenie 

Wodzisławski Uniwersytet Trzeciego Wieku z Wodzisławia Śląskiego.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu Wodzisławskiego w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na zlecenie realizacji zadań publicznych Powiatu Wodzisławskiego w 2025 

roku w zakresie ochrony i promocji zdrowia.  

7. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu Wodzisławskiego w następujących sprawach: 

a) ogłoszenia otwartego konkursu ofert na zlecenie realizacji zadań publicznych Powiatu 

Wodzisławskiego w 2025 roku w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury 

i dziedzictwa narodowego,  

b) ogłoszenia otwartego konkursu ofert na zlecenie realizacji zadań publicznych Powiatu 

Wodzisławskiego w 2025 roku w zakresie wspierania i upowszechniania kultury 

fizycznej, 

c) ogłoszenia otwartego konkursu ofert na zlecenie realizacji zadań publicznych Powiatu 

Wodzisławskiego w 2025 roku w zakresie turystyki i krajoznawstwa. 

8. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Zakładu Zarządzania Nieruchomościami 

w Wodzisławiu Śląskim w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie przesunięć w planie 

finansowym jednostki z wydatków remontowych na wydatki inwestycyjne w celu 

zapewnienia środków na realizację wskazanych zadań związanych z udostępnieniem 

nieruchomości zarządzanych przez PZZN dla osób z niepełnosprawnościami.  

9. Przedstawienie: 

a) sprawozdania z działalności zespołu ds. monitorowania i ewaluacji Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania   Przemocy  w Rodzinie  oraz  Ochrony   Ofiar   Przemocy   

w Rodzinie w Powiecie Wodzisławskim za 2024 r., 

b) sprawozdania z przeprowadzonych kontroli w rodzinach zastępczych, prowadzących 

rodzinne domy dziecka oraz placówkach opiekuńczo wychowawczych, 

c) planu kontroli na 2025 rok w rodzinach zastępczych, prowadzących rodzinne domy 

dziecka oraz placówkach opiekuńczo-wychowawczych. 

10. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu Wodzisławskiego w następujących sprawach: 

a) upoważnienia dyrektorów szkół zawodowych do realizacji, zaciągania zobowiązań, 

w tym podpisywania umów w związku z realizacją projektu pn. „Nowoczesna szkoła - 

lepsze jutro" dofinansowanego z Funduszy Europejskich dla Śląskiego 2021-2027, 

w ramach Priorytetu X Fundusze Europejskie na Transformację, Działania FESL.10.14 

Infrastruktura kształcenia zawodowego, 

b) upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Wodzisławiu Śląskim, 

Pana Czesława Pieczki, do realizacji, zaciągania zobowiązań, w tym podpisywania umów 

w związku z realizacją projektu pn. „Przebudowa wraz z wyposażeniem byłej kotłowni 
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ZST na pracownię dla zawodu technik urządzeń i systemów energetyki odnawialnej 

i technik budownictwa" dofinansowanego z Funduszy Europejskich dla Śląskiego 2021-

2027, w ramach Priorytetu X Fundusze Europejskie na Transformację, Działania 

FESL.10.14 Infrastruktura kształcenia zawodowego. 

11. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu Wodzisławskiego w następujących sprawach: 

a) powołania członków Komisji ds. Opiniowania Nagrody i Wyróżnienia Powiatu 

Wodzisławskiego za osiągnięte wyniki sportowe oraz za osiągnięcia w działalności 

sportowej, 

b) powołania członków Komisji ds. Opiniowania Nagrody Powiatu Wodzisławskiego 

za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, 

c) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie oraz realizację 

transgranicznego projektu pod nazwą: „Razem w rytmie bluesa”, którego 

wnioskodawcą będzie Powiat Wodzisławski w ramach Funduszu Małych Projektów w 

Euroregionie Silesia Programu Interreg Czechy – Polska 2021-2027, priorytet 4 – cel 4.2 

„Pogłębienie więzi transgranicznych mieszkańców i instytucji pogranicza czesko – 

polskiego”.  

12. Przyjęcie sprawozdania merytorycznego i finansowego Miejskiej i Powiatowej Biblioteki 

Publicznej w Wodzisławiu Śląskim z wykonania zadań powiatowej biblioteki publicznej 

w 2024 roku.  

13. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Pszowie w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie wycinki jednej sztuki drzewa z gatunku jarząb pospolity oraz 

dwóch sztuk drzew z gatunku jesion, rosnących na nieruchomości będąca w trwałym 

zarządzie szkoły.  

14. Rozpatrzenie wniosku Komendanta Powiatowego Policji w Wodzisławiu Śląskim w sprawie 

przyznania z budżetu Powiatu Wodzisławskiego kwoty 100.000 zł z przeznaczeniem 

na dofinansowanie zakupu samochodu hybrydowego dla potrzeb Komendy.  

15. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu Wodzisławskiego w następujących sprawach: 

a) zmian w planie wydatków budżetu Powiatu Wodzisławskiego na 2025 rok polegających 

na przeniesieniu planowanych kwot między rozdziałami, rodzajami jak i grupami 

wydatków, o których mowa w art. 236 ustawy o finansach publicznych, 

b) zmiany budżetu Powiatu Wodzisławskiego na 2025 rok polegającej na zwiększeniu 

planu dochodów i wydatków, 

c) zmiany uchwały Nr 291/2025 Zarządu Powiatu Wodzisławskiego z dnia 15 stycznia 2025 

roku w sprawie opracowania planu finansowego na 2025 rok dla środków z Funduszu 

Pomocy, o którym mowa w art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, 

gromadzonych na wyodrębnionym rachunku bankowym.    

16. Sprawy bieżące: 

a) zawiadomienia kierowników jednostek budżetowych o dokonaniu zmian w planach 

finansowych jednostek, 

b) petycja radnych Gminy Gorzyce w sprawie remontu nawierzchni odcinka drogi 

powiatowej nr 5022S wraz z wykonaniem chodnika,  
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c) interpelacja radnego Sejmiku Województwa Śląskiego Bronisława Karaska w sprawie 

poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr DW 932 w Gminie 

Marklowice, 

d) wniosek Komisji Budżetu Rady Powiatu Wodzisławskiego w sprawie podjęcia działań 

związanych z inwentaryzacją i opracowaniem oferty inwestycyjnej na budynki nie 

objęte wnioskowaniem o środki zewnętrzne na terenie po byłym Szpitalu 

w Rydułtowach.  

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 5 lutego 2025 r. 

19. Zakończenie posiedzenia Zarządu. 

Członek Zarządu Arkadiusz Skowron zwrócił się o zdjęcie z porządku obrad punktu 9, w związku 

z nieobecnością Pani Celiny Uherek-Biernat, która miała omawiać dokumenty ujęte w tym 

punkcie.  

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął proponowany porządek obrad posiedzenia, uwzględniając 

zgłoszoną zmianę.  

Ad. 3 

Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Iwona Koczy przedstawiła projekt uchwały 

Zarządu Powiatu Wodzisławskiego w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu Wodzisławskiego 

sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za rok 2024 Szpitala Powiatowego 

w Wodzisławiu Śląskim (załącznik do protokołu).  

Główna księgowa Szpitala Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim Michalina Piechaczek omówiła 

sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Szpitala za rok 2024. Przypomniała, 

że zgodnie z ustawą o finansach publicznych, szpital ma obowiązek przedłożyć organowi 

tworzącemu wykonanie planu finansowego za poprzedni rok. W związku z tym, Zarząd otrzymał 

dokument dotyczący realizacji planu finansowego Szpitala za rok 2024, z którego wynika, 

iż pierwotnie zaplanowana strata na rok 2024 wynosząca 10.810.000 zł, ostatecznie zamknęła 

się kwotą 7.250.967 zł. Jest to wynik finansowy wstępny, ponieważ do końca marca będzie 

jeszcze księgowana dokumentacja finansowa, w tym spływające faktury kosztowe, noty 

odsetkowe oraz ostateczne rozliczenia z NFZ, w tym za procedury nielimitowane. 

Członek Zarządu Arkadiusz Skowron zapytał, w jakich obszarach były najmniejsze straty 

w stosunku do planu. 

Główna księgowa Szpitala Michalina Piechaczek  odpowiedziała, że najbardziej jest to widoczne 

na działalności podstawowej, gdzie strata była planowana jak wspomniano na poziomie 

10.800.000 zł, a została wykonana w wysokości 7.250.967 zł. 
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Starosta Leszek Bizoń zapytał, czy ostateczny wynik finansowy pod dokonaniu wszystkich 

rozliczeń, będzie lepszy czy gorszy niż obecnie.  

Główna księgowa Szpitala Michalina Piechaczek odpowiedziała, że jej zdaniem starta finansowa 

będzie niższa niż na obecnym etapie. 

Członek Zarządu Arkadiusz Skowron zapytał, który Oddział generuje największe straty. 

Główna księgowa Szpitala Michalina Piechaczek odpowiedziała, że jest to Oddział 

Ginekologiczno-Położniczy, a jego strata za rok ubiegły wyniosła około 5 mln zł.  

Dyrektor Medyczny Szpitala Jacek Czapla podkreślił, że Oddział ten obejmuje nie tylko 

położnictwo, ale także ginekologię, a dodatkowo wiąże się z opieką nad noworodkami, 

co oznacza, że w praktyce utrzymywane są trzy oddziały. Ponadto, w całym kraju mocno spada 

liczba porodów, choć w powiecie wodzisławskim dynamika tego spadku jest mniejsza, 

niż w innych częściach województwa – w ubiegłym roku było ich około 700, co wciąż jest na 

dobrym poziomie. Niemniej jednak, gdyby całość działalności Oddziału opierać by się miała 

na porodach, to ich liczba musiałaby wynosić około 2000, co jest nierealne. Dlatego 

podejmowane są inne działania, aby sytuację poprawić, m.in. poprzez uzyskanie statusu 

tzw. SOLO, który pozwala na wykonywanie zabiegów z zakresu onkologii ginekologicznej, co jest 

związane z szeregiem wymagań ze strony płatnika, czyli NFZ. Mechanizm w tym zakresie jest 

samonapędzający się: jeśli Szpital utrzyma się w statusie „SOLO” i wykona odpowiednią liczbę 

zabiegów, to poprawi sytuację finansową, ponieważ zabiegi te są finansowane, jednak na pewno 

nie będzie to na takim poziomie, aby wszystkie straty skompensować. 

Członek Zarządu Arkadiusz Skowron zapytał, czy pojawiają się na tym Oddziale pacjentki spoza 

powiatu wodzisławskiego. 

Dyrektor Medyczny Szpitala Jacek Czapla odpowiedział, że takich pacjentek jest około 20%, 

co wiąże się w tym, iż pacjentki idą za swoimi lekarzami. 

Starosta Leszek Bizoń zapytał, kiedy będą dostępne na tyle szczegółowe wyniki finansowe 

Szpitala za ubiegły rok, by można było omówić sytuację poszczególnych oddziałów szpitalnych.  

Główna księgowa Szpitala Michalina Piechaczek wyjaśniła, że ostateczne wyniki będą dostępne 

po sporządzeniu sprawozdania finansowego, czyli około połowy kwietnia br. 

Członek Zarządu Arkadiusz Skowron zapytał, czy przewiduje się, iż różnica w ostatecznym 

wyniku finansowym będzie istotna, czy niewielka.  

Główna księgowa Szpitala Michalina Piechaczek powiedziała, że wyniki będą się różnić, 

ponieważ wciąż trwają rozliczenia z NFZ, a także księgowane są jeszcze faktury kosztowe, 

jednak różnice te będą minimalne. 
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Starosta Leszek Bizoń poruszył także kwestię nadwykonań i zapytał na jakim etapie jest w tym 

zakresie Szpital, bo jak wiadomo zwykle występują trudności, aby uzyskać z NFZ zapłatę 

za nadwykonania. 

Główna księgowa Szpitala Michalina Piechaczek odpowiedziała, że nadwykonania świadczeń 

nielimitowanych zostały już wypłacone w wysokości 738.000 zł - rozliczenia z NFZ zostały już 

dokonane, faktura została wystawiona, a przychody zostały zaksięgowane. Dotyczą one 

świadczeń wypracowanych w poradniach, w tym w pracowni endoskopowej. Natomiast 

świadczenia związane z endoprotezoplastyką, opiewające na kwotę ponad 300.000 zł, 

nie zostały jeszcze rozliczone przez NFZ. 

Dyrektor Medyczny Szpitala Jacek Czapla wskazał, że obecna polityka NFZ zakłada unikanie 

nadwykonań. Została podjęta próba uzyskania od Funduszu jednoznacznej odpowiedzi w tej 

sprawie, ponieważ w ortopedii istnieje duży potencjał do nadrobienia zaległości. Ortopedia jest 

jednym z rentownych oddziałów, jednak nie poprzez wykonywanie świadczeń w ramach 

ryczałtu, tylko konieczne jest realizowanie świadczeń nielimitowanych. Fundusz odpowiedział, 

że podpisano umowę na określoną liczbę świadczeń i należy się jej trzymać, co stanowi delikatny 

sygnał do unikania nadwykonań. Decyzja w tej kwestii jest zgodna z praktyką stosowaną od lat 

we wszystkich szpitalach: wykonywane są nadwykonania z ryzykiem, iż NFZ zapłaci tylko za ich 

część lub że środki z tego tytułu uda się uzyskać w późniejszym czasie, np. w wyniku 

przeprowadzonych postępowań sądowych.   

Członek Zarządu Barbara Magiera zapytała, czy jeżeli chodzi o tomografię lub rezonans 

magnetyczny, to czy te badania są wykonywane tylko w ramach zleceń szpitalnych, czy można 

też prywatnie je wykonać.  

Dyrektor Medyczny Szpitala Jacek Czapla wyjaśnił, że Szpital nie dysponuje własnym sprzętem 

do wykonywania badań, ani rezonansem, ani tomografem. Świadczenia w tym zakresie są 

zlecane firmie zewnętrznej, która posiada pomieszczenia oraz aparaty na terenie Szpitala. Firma 

ta wykonuje część badań dla Szpitala i za te świadczenia Szpital się rozlicza. Dodał, że badania 

w tej firmie mogą być wykonane zarówno prywatnie, jak i w ramach NFZ, jednak jest 

to całkowicie odrębna działalność, niezwiązana z działalnością Szpitala. 

Starosta Leszek Bizoń stwierdził, że przeanalizował wynik finansowy Szpitala oraz aktualną 

sytuację i zauważył, że największym problemem pozostaje ginekologia z położnictwem. Wyraził 

obawę, że w obecnym roku nie pojawią się nowe pomysły na poprawę jego sytuacji, bo jedyną 

propozycją ze strony NFZ jest ewentualne łączenie takich oddziałów w ramach innych szpitali. 

Dyrektor Medyczny Szpitala Jacek Czapla odpowiedział, że w obecnej sytuacji łączenie oddziałów 

jest wątpliwe, ponieważ najbliższe szpitale znajdują się w podobnej sytuacji finansowej. Poza 

tym jego zdaniem utworzenie jednego oddziału ginekologii i położnictwa na kilka powiatów 

nie byłoby społecznie akceptowalne. Dyrektor dodał, że Ministerstwo Zdrowia generalnie 

proponuje wymianę oddziałów między szpitalami, jednak w sytuacji, gdy większość oddziałów 

w szpitalach powiatowych znajduje się w trudnej kondycji, taka zmiana może nie przynieść 
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oczekiwanych efektów. Stwierdził, że błędnie skonstruowany system ochrony zdrowia od lat 

przenosi duży ciężar pracy na takie szpitale jak wodzisławski. Jako przykład podał Izbę Przyjęć, 

która w ubiegłym roku przyjęła ponad 22.000 pacjentów, a z tego 57% zostało odesłanych, 

co wiąże się z ogromnymi kosztami, ponieważ w ten sposób Izba Przyjęć pełni funkcję 

kosztownej przychodni. Część pacjentów trafia tam kierowana w sposób bezzasadny, a duża 

liczba badań laboratoryjnych oraz tomografii komputerowej generuje dodatkowe koszty – 

niemal 1 mln zł za same badania laboratoryjne i 760.000 zł za tomografie komputerowe. 

Zauważył również, że lekarze podejmują decyzje o wykonaniu badań w kontekście 

odpowiedzialności zawodowej, ponieważ w przypadku błędów postępowania mogą być 

pociągnięci do odpowiedzialności.  

Członek Zarządu Arkadiusz Skowron powiedział, że wśród osób znajomych z Rybnika coraz 

częściej słyszy dobre opinie o wodzisławskim szpitalu i jego zdaniem ten trend będzie się 

wzmacniał, mając na uwadze sytuację Szpitala w Rybniku. 

Dyrektor Medyczny Szpitala Jacek Czapla stwierdził, że ma to odzwierciedlenie w liczbie 

przyjmowanych pacjentów, gdyż obecnie około 30% pacjentów Izby Przyjęć jest z powiatu 

rybnickiego. Jednym z powodów takiego stanu rzeczy jest nieczynna interna, a także brak 

dostępu do neurologii, ponieważ oddziały neurologiczne w okolicznych szpitalach zostały 

zamknięte. W tej chwili sytuacja na oddziałach internistycznych jest bardzo trudna, są one 

przepełnione, jak co roku w okresie zimowym, kiedy następuje nasilenie chorób układu 

oddechowego. 

Członek Zarządu Arkadiusz Skowron zapytał, czy przyjmowanie pacjentów do naszego Szpitala 

spoza powiatu wodzisławskiego to korzystny trend. 

Dyrektor Medyczny Szpitala Jacek czapla stwierdził, że przyjmowanie pacjentów spoza terenu 

powiatu byłoby korzystnym trendem, pod warunkiem, że NFZ przeznaczyłby na to odpowiednie 

środki. Jednak, pomimo wielokrotnych próśb, Fundusz nie uznaje tego rozwiązania i opiera się 

na przepisach ustawy o ubezpieczeniu zdrowotnym oraz świadczeniach zdrowotnych 

finansowanych ze środków publicznych, które mówią, że pacjent ma prawo wyboru miejsca 

leczenia. Problemem jest jednak to, że nie realizuje się teza, która przez wiele lat była 

powtarzana, że pieniądze powinny podążać za pacjentem. Podstawową metodą rozliczania 

szpitali powiatowych jest ryczałt, a nie ilość wykonanych świadczeń. Oznacza to, że nawet jeśli 

szpital wykona więcej świadczeń w ramach ryczałtu, to w przyszłym okresie rozliczeniowym 

Fundusz może tylko nieznacznie podnieść ten ryczałt. Jednak takie podwyższenie odbywa się 

zazwyczaj wówczas, gdy inne szpitale nie zrealizowały swojego ryczałtu, a każdy szpital stara się 

wykonać swój ryczałt, skupiając się na najbardziej rentownych procedurach, a przecież szpitale 

powinny odpowiadać na potrzeby zdrowotne, a nie funkcjonować jak maszyny do realizacji 

kontraktów. Poza tym, wypłaty z tytułu nadwykonań ryczałtu mają charakter degresywny, 

co oznacza, że im więcej świadczeń zostanie wykonanych, tym proporcjonalnie mniejsze będą 

dopłaty. Jeśli szpital wykona 110% ryczałtu, otrzyma 109% dodatkowych środków, a przy 

wykonaniu 150% tylko 130%, co jest niekorzystne dla placówki. 
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Członek Zarządu Arkadiusz Skowron zapytał, czy prowadzona promocja Oddziału 

Ginekologiczno-Położniczego przynosi jakieś efekty.  

Dyrektor Medyczny Szpitala Jacek Czapla odpowiedział, że widoczne są efekty tych działań. 

Dodał, że nawet tak prosty krok, jak remont porodówki, która zaczęła wyglądać bardziej 

estetycznie sprawił, że już po trzech, czterech miesiącach, zaczęło przybywać pacjentek. 

Dyrektor dodał, że zamierza przedyskutować z onkologami, którzy pracują w poradni kwestię 

kierowania do wodzisławskiej ginekologii większej liczby pacjentek do operacji onkologicznych. 

W ubiegłym roku operacji onkologicznych przeprowadzono 21, a w tym roku, żeby utrzymać się 

w tej kategorii SOLO, która umiejscawia nasz Szpital w ośrodkach onkologicznych, należy takich 

operacji wykonać minimum 50. Jednak nawet wykonanie tych 50 operacji onkologicznych 

w istotny sposób nie wpłynie na poprawę sytuacji. W zasadzie wszystkie realizowane pomysły 

na zwiększenie przychodu, nie spowodują jakiegoś istotnego przełomu. 

Starosta Leszek Bizoń powiedział, że przeanalizował te roczne dane finansowe Szpitala, które 

śledzi na bieżąco i w zasadzie trudno powiedzieć, co jeszcze można by zrobić, aby poprawić 

sytuację Szpitala. Zapytał jakie są obecnie koszty obsługi długu Szpitala w ciągu roku. 

Główna księgowa Szpitala Michalina Piechaczek poinformowała, że koszty obsługi długu, czyli 

spłata tylko samych odsetek, wynoszą obecnie 5 mln zł, przy zadłużeniu na poziomie 42 mln zł. 

Zaznaczyła, że raty, które muszą być płacone, nie są kosztem w sensie wyniku finansowego, 

ponieważ spłata kapitału jest wydatkiem. W związku z tym, w ciągu roku wydano dodatkowe 

7 mln zł na spłatę rat kapitałowych. Ponadto, wspomniała o zobowiązaniach ratalnych wobec 

ZUS-u, które również nie stanowią kosztu, a wynoszą 1,2 mln zł rocznie. Ostatnia rata tych 

zobowiązań jest do spłaty w 2026 roku. 

Zarząd Powiatu po przeanalizowaniu treści projektu uchwały nie wniósł uwag i podjął 

w głosowaniu jednogłośnie uchwałę Nr 333/2025 w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu 

Wodzisławskiego sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za rok 2024 Szpitala 

Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim. 

Ad. 4 

Członkowie Zarządu zapoznali się ze sprawozdaniem obejmującym wykaz zawartych w 2024 

roku umów przez Szpital Powiatowy w Wodzisławiu Śląskim w przedmiocie zbycia, oddania 

w dzierżawę, najem, użytkowanie lub użyczenie aktywów trwałych (załącznik do protokołu).  

Ad. 5 

Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Iwona Koczy zwróciła się o zaakceptowanie 

rozliczenia dotacji oraz sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego pt. „Przeciw 

depresji i samotności!” zrealizowanego przez Stowarzyszenie Wodzisławski Uniwersytet 
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Trzeciego Wieku z Wodzisławia Śląskiego (załącznik do protokołu). Naczelnik przypomniała, 

że w 2024 roku Zarząd przyznał dotację dla Stowarzyszenia Uniwersytetu Trzeciego Wieku 

na realizację ww. zadania publicznego. Realizacja zadania wraz z jego rozliczeniem zostały 

poddane kontroli, w ramach której zwrócona została przez Stowarzyszenie niewielka kwota 

dotacji, która nie została wykorzystana w trakcie realizacji zadania. Wydział Zdrowia i Polityki 

Społecznej po przeprowadzonej kontroli stwierdził, że Stowarzyszenie Wodzisławski Uniwersytet 

Trzeciego Wieku z Wodzisławia Śląskiego wykorzystało i rozliczyło dotację w wysokości 

11.940,02 zł zgodnie z przeznaczeniem i na warunkach określonych w umowie. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował rozliczenie dotacji oraz sprawozdania końcowego 

z wykonania zadania publicznego pt. „Przeciw depresji i samotności!” zrealizowanego przez 

Stowarzyszenie Wodzisławski Uniwersytet Trzeciego Wieku z Wodzisławia Śląskiego  

Ad. 6 

Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Iwona Koczy przedstawiła projekt uchwały 

Zarządu Powiatu Wodzisławskiego w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na zlecenie 

realizacji zadań publicznych Powiatu Wodzisławskiego w 2025 roku w zakresie ochrony 

i promocji zdrowia (załącznik do protokołu). Naczelnik przekazała, że proponuje się ogłosić 

otwarty konkursu ofert dla organizacji pozarządowych na realizację zadań publicznych z zakresu 

ochrony i promocji zdrowia. Zadania, które zostały wskazane, są zgodne z celami określonymi 

w Programie współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2025 r. Na realizację zadań 

publicznych w tym zakresie została zabezpieczona w budżecie kwota 12.000 zł 

Członek Zarządu Arkadiusz Skowron powiedział, że proponuje wnieść do przedstawionego 

projektu uchwały poprawkę polegającą na tym, iż § 2 ust. 6 ogłoszenia konkursowego otrzyma 

brzmienie: „Na etapie realizacji zadania publicznego dopuszcza się dokonywanie przesunięć 

pomiędzy poszczególnymi pozycjami kosztów określonymi w kalkulacji przewidywanych kosztów 

do 10 % wartości pozycji pokrywanej z dotacji. W przypadku kosztów pokrywanych z innych 

środków finansowych, przesunięcia pomiędzy poszczególnymi pozycjami kosztów mogą być 

realizowane bez ograniczeń.” Dodał, że jego zdaniem taki zapis pozwoli bardziej elastycznie 

podchodzić do rozliczenia realizacji zadania. 

Kierownik Referatu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Barbara Jasińska-Musik 

uzupełniła, że rzeczywiście wcześniej zaproponowano, aby zmiany mogły dotyczyć do 10% 

wartości zmienianej pozycji. Natomiast zgodnie z propozycją Pana Arkadiusza Skowrona chodzi 

o to, aby nie blokować organizacji pozarządowych w zakresie tych pozycji, które są finansowane 

z wkładu własnego, dając im swobodę przesunięcia środków. Organizacje te, na etapie 

przygotowywania oferty, często nie wiedzą jeszcze dokładnie, jak podzielą koszty, ale zapis, 

który zostanie zawarty w umowie, pozwoli na dokonanie zmian do 10% w tych pozycjach, które 

są pokrywane z dotacji Powiatu, ponieważ nad tym należy sprawować kontrolę. W przypadku 

pozostałych pozycji, które są finansowane z wkładu własnego organizacji propozycja jest taka, 
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aby nie było takich ograniczeń, ale w ramach pozycji, które były ujęte w ofercie realizacji 

zadania, bez dodawania nowych pozycji. 

Członek Zarządu Arkadiusz Skowron zauważył, że takie rozwiązanie będzie także korzystniejsze 

dla rozliczania realizacji zadania, nie będzie potrzeby tworzenia dodatkowych dokumentów 

i aneksowania umów. Dodał, że taką samą poprawkę proponuje wnieść do projektów uchwał 

dotyczących ogłoszenia otwartych konkursów ofert w innych obszarach, które będą 

procedowane w następnym punkcie porządku obrad.  

Zarząd Powiatu po przeanalizowaniu treści projektu uchwały nie wniósł uwag i podjął 

w głosowaniu jednogłośnie uchwałę Nr 334/2025 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu 

ofert na zlecenie realizacji zadań publicznych Powiatu Wodzisławskiego w 2025 roku w zakresie 

ochrony i promocji zdrowia, uwzględniając poprawkę zgłoszoną przez Członka Zarządu 

Arkadiusza Skowrona.  

Ad. 7 

Kierownik Referatu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Barbara Jasińska-Musik 

przedstawiła projekty uchwał Zarządu Powiatu Wodzisławskiego w następujących sprawach: 

a) ogłoszenia otwartego konkursu ofert na zlecenie realizacji zadań publicznych Powiatu 

Wodzisławskiego w 2025 roku w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa 

narodowego (załącznik do protokołu),  

b) ogłoszenia otwartego konkursu ofert na zlecenie realizacji zadań publicznych Powiatu 

Wodzisławskiego w 2025 roku w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej 

(załącznik do protokołu), 

c) ogłoszenia otwartego konkursu ofert na zlecenie realizacji zadań publicznych Powiatu 

Wodzisławskiego w 2025 roku w zakresie turystyki i krajoznawstwa (załącznik do 

protokołu). 

Kierownik poinformowała, że proponuje się ogłoszenie otwartych konkursów ofert dla 

organizacji pozarządowych na zadania z zakresu kultury, kultury fizycznej oraz turystyki. 

Na zadania z zakresu kultury planuje się przeznaczyć kwotę 16.200 zł, na zadania z zakresu 

kultury fizycznej kwotę 40.000 zł, a na zadania z zakresu turystki kwotę 5.000 zł. Zadania 

realizowane w ramach konkursów ofert będą zgodne z priorytetami i celami zawartymi 

w Programie współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2025 r. Kierownik dodała, że w tym 

roku zrezygnowano z platformy Witkac, która wcześniej pomagała organizacjom pozarządowym 

w składaniu ofert. Decyzja ta była wynikiem rosnących kosztów obsługi platformy. Zamiast 

tego wprowadzono możliwość składania ofert elektronicznych. Po analizie doświadczeń 

z poprzedniego roku, zasady składania ofert zostały uelastycznione. W zeszłym roku 

nie dopuszczano podpisu z wykorzystaniem profilu zaufanego, natomiast po konsultacjach 

z radcą prawnym w tym roku dopuszczono tę formę podpisu pod składaną ofertą. Nadal istnieje 

możliwość składania ofert tradycyjnie w formie papierowej. Wszystkie zasady składania ofert 

zostały szczegółowo opisane w ogłoszeniach konkursowych.  
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Członek Zarządu Arkadiusz Skowron przypomniał, że proponuje wniesienie do ww. projektów 

uchwał poprawki analogicznej, jak w poprzednim punkcie porządku obrad.  

Zarząd Powiatu po przeanalizowaniu treści ww. projektów uchwał nie wniósł uwag i podjął 

w głosowaniu jednogłośnie: 

- uchwałę Nr 335/2025 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na zlecenie realizacji 

zadań publicznych Powiatu Wodzisławskiego w 2025 roku w zakresie kultury, sztuki, ochrony 

dóbr kultury i dziedzictwa narodowego,  

- uchwałę Nr 336/2025 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na zlecenie realizacji 

zadań publicznych Powiatu Wodzisławskiego w 2025 roku w zakresie wspierania 

i upowszechniania kultury fizycznej, 

- uchwałę Nr 337/2025 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na zlecenie realizacji 

zadań publicznych Powiatu Wodzisławskiego w 2025 roku w zakresie turystyki 

i krajoznawstwa, 

uwzględniając w każdej z nich poprawkę zgłoszoną przez Członka Zarządu Arkadiusza Skowrona. 

Ad. 8 

Dyrektor Powiatowego Zakładu Zarządzania Nieruchomościami Bogumiła Kędzierska zwróciła się 

z wnioskiem w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie przesunięć w planie finansowym 

jednostki z wydatków remontowych na wydatki inwestycyjne w celu zapewnienia środków 

na realizację wskazanych zadań związanych z udostępnieniem nieruchomości zarządzanych 

przez PZZN dla osób z niepełnosprawnościami (załącznik do protokołu). Dyrektor wyjaśniła, 

że ww. wniosek dotyczy przesunięcia kwoty 127.000 zł z paragrafu dotyczącego zakupu usług 

remontowych na paragraf inwestycyjny, z przeznaczeniem na realizację zadań związanych 

z udostępnieniem obiektów dla osób z niepełnosprawnościami. Chodzi o trzy przychodnie 

zdrowia, które obecnie są niedostępne dla osób niepełnosprawnych: w Marklowicach, w Lubomi 

i w Skrzyszowie. W Marklowicach i Lubomi możliwe jest zamontowanie platform 

przyschodowych, co pozwoli na udostępnienie budynków na poziomie wysokiego parteru, bez 

konieczności przeprowadzania większej przebudowy. Natomiast w Skrzyszowie, ze względu 

na konstrukcję schodów zewnętrznych, konieczna jest przebudowa, a do tego wymagana będzie 

dokumentacja techniczna. Celem jest uczynienie tych obiektów bardziej dostępnymi 

i przyjaznymi dla osób niepełnosprawnych.  

Członek Zarządu Barbara Magiera zapytała, czy najemcy nie mogliby przeprowadzić tych 

inwestycji. 

Dyrektor PZZN Bogumiła Kędzierska odpowiedziała, że to do właściciela obiektów należy 

realizacja tego typu przedsięwzięć. 

Członek Zarządu Arkadiusz Skowron zapytał, czy najemcy przekazują jakieś środki na tzw. 

fundusz remontowy.   
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Dyrektor PZZN Bogumiła Kędzierska wyjaśniła, że najemcy płacą czynsz i wszelkie opłaty 

medialne i okołomededialne związane z utrzymaniem nieruchomości. Dodała, że jeżeli zostaną 

zamontowane platformy na potrzeby osób z niepełnosprawnościami, to PZZN będzie obciążać 

najemców opłatami z tytułu comiesięcznych przeglądów konserwacyjnych tych urządzeń.   

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na dokonanie przesunięć w planie finansowym 

Powiatowego Zakładu Zarządzania Nieruchomościami z wydatków remontowych na wydatki 

inwestycyjne w celu zapewnienia środków na realizację wskazanych zadań związanych 

z udostępnieniem nieruchomości zarządzanych przez PZZN dla osób z niepełnosprawnościami.    

Ad. 9 

Punkt został zdjęty z porządku obrad. 

Ad. 10 a) 

Naczelnik Wydziału Oświaty Katarzyna Zöllner-Solowska przedstawiła projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Wodzisławskiego w sprawie upoważnienia dyrektorów szkół zawodowych do realizacji, 

zaciągania zobowiązań, w tym podpisywania umów w związku z realizacją projektu 

pn. „Nowoczesna szkoła - lepsze jutro" dofinansowanego z Funduszy Europejskich dla Śląskiego 

2021-2027, w ramach Priorytetu X Fundusze Europejskie na Transformację, Działania FESL.10.14 

Infrastruktura kształcenia zawodowego (załącznik do protokołu). Naczelnik poinformowała, 

że Powiat Wodzisławski otrzymał dofinansowanie do zadania pn.: „Nowoczesna szkoła -lepsze 

jutro”, które będzie realizowane w trzech placówkach: w Zespole Szkół Ekonomicznych, 

w Powiatowym Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego oraz w Zespole Szkół 

Ponadpodstawowych w Pszowie. W związku z tym zachodzi potrzeba udzielenia upoważnień 

dyrektorom tych szkół do zaciągania zobowiązań i podpisywania umów związanych z realizacją 

zadania. Naczelnik przypomniała, że projekt ten został ujęty w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. Wartość zadania wynosi 3.332.878,71 zł, w tym 85% dofinansowania w wysokości 

2.832.946,93 zł oraz 15% wkładu własnego Powiatu w wysokości 499.931,78 zł. 

Zarząd Powiatu po przeanalizowaniu treści projektu uchwały nie wniósł uwag i podjął 

w głosowaniu jednogłośnie uchwałę Nr 338/2025 w ww. sprawie.  

Ad. 10 b) 

Naczelnik Wydziału Oświaty Katarzyna Zöllner-Solowska przedstawiła projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Wodzisławskiego w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół Technicznych 

w Wodzisławiu Śląskim, Pana Czesława Pieczki, do realizacji, zaciągania zobowiązań, w tym 

podpisywania umów w związku z realizacją projektu pn. „Przebudowa wraz z wyposażeniem 

byłej kotłowni ZST na pracownię dla zawodu technik urządzeń i systemów energetyki 

odnawialnej i technik budownictwa" dofinansowanego z Funduszy Europejskich dla Śląskiego 
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2021-2027, w ramach Priorytetu X Fundusze Europejskie na Transformację, Działania FESL.10.14 

Infrastruktura kształcenia zawodowego (załącznik do protokołu). Naczelnik przekazała, 

że ww. projekt otrzymał pozytywną opinię formalną i merytoryczną oraz został skierowany 

do realizacji i dofinansowania. Projekt zakłada przebudowę oraz przystosowanie do obecnych 

norm i wymogów technicznych istniejącego obiektu dawnej kotłowni węglowej na potrzeby 

pracowni szkolnych dla zawodów: technik urządzeń i systemów energetyki odnawialnej i technik 

budownictwa. W celu sprawnego realizacji projektu zachodzi potrzeba udzielenia Dyrektorowi 

Szkoły upoważnienia do zaciągania zobowiązań i podpisywania umów związanych z realizacją 

przedmiotowego zadania. Projekt jest ujęty w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Wodzisławskiego, a jego wartość wynosi 6.012.229,66 zł, w tym 85% dofinansowania 

w wysokości 5.110.395,18 zł oraz 15% wkładu własnego Powiatu w wysokości 901.834,48 zł.   

Zarząd Powiatu po przeanalizowaniu treści projektu uchwały nie wniósł uwag i podjął 

w głosowaniu jednogłośnie uchwałę Nr 339/2025 w ww. sprawie. 

Ad. 11 a) 

Zastępca Naczelnika Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Lucyna Wojtas przedstawiła projekt 

uchwały Zarządu Powiatu Wodzisławskiego w sprawie powołania członków Komisji 

ds. Opiniowania Nagrody i Wyróżnienia Powiatu Wodzisławskiego za osiągnięte wyniki sportowe 

oraz za osiągnięcia w działalności sportowej (załącznik do protokołu). Pani Lucyna Wojtas 

wyjaśniła, że w związku z prowadzonym naborem wniosków do Nagrody i Wyróżnienia Powiatu 

Wodzisławskiego za osiągnięte wyniki sportowe oraz za osiągnięcia w działalności sportowej, 

zachodzi potrzeba powołania Komisji, która będzie opiniowała złożone wnioski. Zgodnie 

z zapisami Regulaminu w skład Komisji wchodzi trzech przedstawicieli Zarządu, z której jeden 

pełni funkcję przewodniczącego oraz dwóch członków Komisji Rady Powiatu Wodzisławskiego 

właściwej ds. kultury fizycznej. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu do prac w Komisji opiniującej 

wytypowała Panią Barbarę Magierę oraz Pana Mateusza Jamiołę. Proponuje się, aby w skład 

Komisji jako przedstawiciele Zarządu weszli: Arkadiusz Skowron – jako przewodniczący Komisji, 

Józef Szymaniec oraz Agnieszka Lubszczyk.  

Zarząd Powiatu po przeanalizowaniu treści projektu uchwały nie wniósł uwag i podjął 

w głosowaniu jednogłośnie uchwałę Nr 340/2025 w ww. sprawie. 

Ad. 11 b) 

Zastępca Naczelnika Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Lucyna Wojtas przedstawiła projekt 

uchwały Zarządu Powiatu Wodzisławskiego w sprawie powołania członków Komisji 

ds. Opiniowania Nagrody Powiatu Wodzisławskiego za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury (załącznik do protokołu). Pani Lucyna Wojtas 

wyjaśniła, że analogicznie jak w poprzednim punkcie, w związku z prowadzonym naborem 

wniosków do Nagrody Powiatu Wodzisławskiego za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 
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artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, zachodzi potrzeba powołania Komisji, która 

będzie opiniowała złożone wnioski. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu do prac w Komisji 

opiniującej wytypowała Panią Stefanię Rodak oraz Panią Danutę Maćkowską. Proponuje się, 

aby w skład Komisji jako przedstawiciele Zarządu weszli: Józef Szymaniec – jako przewodniczący 

Komisji, Lucyna Wojtas oraz Marcin Celmer.  

Zarząd Powiatu po przeanalizowaniu treści projektu uchwały nie wniósł uwag i podjął 

w głosowaniu jednogłośnie uchwałę Nr 341/2025 w ww. sprawie. 

Ad. 11 c) 

Zastępca Naczelnika Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Lucyna Wojtas przedstawiła projekt 

uchwały Zarządu Powiatu Wodzisławskiego w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 

o dofinansowanie oraz realizację transgranicznego projektu pod nazwą: „Razem w rytmie 

bluesa”, którego wnioskodawcą będzie Powiat Wodzisławski w ramach Funduszu Małych 

Projektów w Euroregionie Silesia Programu Interreg Czechy – Polska 2021-2027, priorytet 4 – cel 

4.2 „Pogłębienie więzi transgranicznych mieszkańców i instytucji pogranicza czesko – polskiego” 

(załącznik do protokołu). Pani Lucyna Wojtas wskazała, że w związku z planowaną we wrześniu 

br. kolejną edycją wydarzenia funkcjonującego dotychczas pod nazwą „Powiatowy Blues”, 

proponuje się aplikować o środki zewnętrzne na ten cel w ramach programu Interreg Czechy – 

Polska 2021-2027. Dla spełnienia wymogów projekt będzie realizowany wspólnie przez Powiat 

Wodzisławski oraz organizację pozarządową ČMELÁČEK Z.S. z Ostrawy. Wartość całkowita 

projektu to 43.700,00 zł, w tym planowane dofinansowanie w wysokości 34.960,00 zł oraz wkład 

własny Powiatu Wodzisławskiego w wysokości 8.740,00 zł.  

Zarząd Powiatu po przeanalizowaniu treści projektu uchwały nie wniósł uwag i podjął 

w głosowaniu jednogłośnie uchwałę Nr 342/2025 w ww. sprawie. 

Ad. 12 

Zastępca Naczelnika Wydziału Promocji, Kultury i Sportu Lucyna Wojtas zwróciła się o przyjęcie 

sprawozdania merytorycznego i finansowego Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej 

w Wodzisławiu Śląskim z wykonania zadań powiatowej biblioteki publicznej w 2024 roku 

(załącznik do protokołu). Pani Lucyna Wojtas poinformowała, że Wydział Promocji, Kultury 

i Sportu dokonał kontroli ww. dokumentów i na ich podstawie stwierdził, że przyznana 

z budżetu Powiatu Wodzisławskiego dotacja w wysokości 160.000,00 zł na rzecz Miejskiej 

i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wodzisławiu Śl. została prawidłowo i w całości 

wykorzystana na realizację zadań powiatowej biblioteki publicznej. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie merytoryczne i finansowe Miejskiej 

i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wodzisławiu Śląskim z wykonania zadań powiatowej 

biblioteki publicznej w 2024 roku. 
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Ad. 13 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agata Kocur przedstawiła prośbę Dyrektora 

Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Pszowie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie wycinki 

jednej sztuki drzewa z gatunku jarząb pospolity oraz dwóch sztuk drzew z gatunku jesion, 

rosnących na nieruchomości będąca w trwałym zarządzie szkoły (załącznik do protokołu). 

Naczelnik wyjaśniła, że prośba Dyrektora Szkoły podyktowana jest planowaną inwestycją 

dotyczącą utworzenia Branżowego Centrum Umiejętności oraz względami bezpieczeństwa 

ponieważ drzewa są stare, częściowo spróchniałe i stanowią zagrożenie dla najbliższej 

infrastruktury.  

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na dokonanie wycinki jednej sztuki drzewa z gatunku 

jarząb pospolity oraz dwóch sztuk drzew z gatunku jesion, rosnących na nieruchomości będącej 

w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Pszowie.   

Ad. 14 

Starosta Leszek Bizoń przedstawił wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Wodzisławiu 

Śląskim w sprawie przyznania z budżetu Powiatu Wodzisławskiego kwoty 100.000 zł 

z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu hybrydowego dla potrzeb Komendy 

(załącznik do protokołu).  

Członkowie Zarządu w toku dyskusji zwrócili uwagę, iż samorządy mają coraz trudniejszą 

sytuację finansową i problemy ze sfinansowaniem wszystkich swoich zadań i potrzeb, 

więc nieuzasadnione jest kolejne wsparcie finansowe dla Policji, której funkcjonowanie 

powinno być zapewnione ze środków rządowych.  

Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił nie przyznać z budżetu Powiatu Wodzisławskiego 

kwoty 100.000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu hybrydowego 

dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji w Wodzisławiu Śląskim.  

Ad. 15 a) 

Skarbnik Powiatu Mariusz Rakowski przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Wodzisławskiego w sprawie zmian w planie wydatków budżetu Powiatu Wodzisławskiego 

na 2025 rok polegających na przeniesieniu planowanych kwot między rozdziałami, rodzajami 

jak i grupami wydatków, o których mowa w art. 236 ustawy o finansach publicznych (załącznik 

do protokołu). Skarbnik przekazał, że zmian w planie wydatków budżetu Powiatu 

Wodzisławskiego należy dokonać w rozdziale 70005 w związku z koniecznością zwrotu 

niewykorzystanych środków wysokości 797,95 zł przeznaczonych na wypłatę odszkodowań 

za nieruchomości przejęte z mocy prawa pod drogę publiczną powiatową, tj. ul. Raciborską 

w Gorzyczkach. 
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Zarząd Powiatu po przeanalizowaniu treści projektu uchwały nie wniósł uwag i podjął 

w głosowaniu jednogłośnie uchwałę Nr 343/2025 w ww. sprawie. 

Ad. 15 b) 

Skarbnik Powiatu Mariusz Rakowski przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Wodzisławskiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu Wodzisławskiego na 2025 rok polegającej 

na zwiększeniu planu dochodów i wydatków (załącznik do protokołu). Skarbnik poinformował, 

że zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu Wodzisławskiego należy dokonać w:  

1) rozdziałach 01095, 02095, 10095, 60095, 70005, 71095, 75515, 85202, 85205 w związku 

z decyzją Wojewody Śląskiego Nr FBI.3111.16.26.2025 z dnia 31 stycznia 2025 roku 

ustalającą wskaźniki dotacji celowych na 2025 rok oraz kwotę dochodów planowanych 

do odprowadzenia do budżetu państwa z tytułu realizacji zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej (kwota zmniejszenia 56.461,76 zł),  

2) rozdziale 71015 w związku z podpisaniem umowy z Gminą Godów w przedmiocie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu z przeznaczeniem na bieżącą działalność Powiatowego 

Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Wodzisławiu Śląskim (kwota zwiększenia 

10.000,00 zł),  

3) rozdziałach 85202, 85203, 85218 w związku z decyzją Wojewody Śląskiego 

Nr FBI.3111.39.3.2025 z dnia 6 lutego 2025 roku zwiększającą plan dotacji celowej 

przeznaczonej na realizację rządowego programu „Dofinansowanie wynagrodzeń 

pracowników jednostek organizacyjnych pomocy społecznej w postaci dodatku 

motywacyjnego na lata 2024-2027” (kwota zwiększenia 3.091.608,56 zł),  

4) rozdziale 85231 w związku z decyzją Wojewody Śląskiego Nr ZKI.6330.6.1.2024 z dnia 

12 czerwca 2024 roku przyznającą środki finansowe pochodzące z Funduszu Pomocy 

z przeznaczeniem na pomoc obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego państwa (kwota zwiększenia 5.580,00 zł).  

Zarząd Powiatu po przeanalizowaniu treści projektu uchwały nie wniósł uwag i podjął 

w głosowaniu jednogłośnie uchwałę Nr 344/2025 w ww. sprawie. 

Ad. 15 c) 

Skarbnik Powiatu Mariusz Rakowski przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Wodzisławskiego w sprawie zmiany uchwały Nr 291/2025 Zarządu Powiatu Wodzisławskiego 

z dnia 15 stycznia 2025 roku w sprawie opracowania planu finansowego na 2025 rok dla 

środków z Funduszu Pomocy, o którym mowa w art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 12 marca 2022 r. 

o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, 

gromadzonych na wyodrębnionym rachunku bankowym (załącznik do protokołu). Skarbnik 

stwierdził, że zmiany ww. uchwały należy dokonać w związku z przyznaniem kolejnych środków 

z Funduszu Pomocy z przeznaczeniem na pomoc obywatelom Ukrainy. 
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Zarząd Powiatu po przeanalizowaniu treści projektu uchwały nie wniósł uwag i podjął 

w głosowaniu jednogłośnie uchwałę Nr 345/2025 w ww. sprawie. 

Ad. 16 

Zarząd Powiatu zapoznał się z: 

a) zawiadomieniami kierowników jednostek budżetowych o dokonaniu zmian w planach 

finansowych następujących jednostek: 

- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wodzisławiu Śląskim (załącznik 

do protokołu),  

- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Wodzisławiu Śląskim (załącznik 

do protokołu), 

- Powiatowego Zakładu Zarządzania Nieruchomościami w Wodzisławiu Śląskim (załącznik 

do protokołu), 

- Specjalistycznego Ośrodka Wsparcia dla Osób Doznających Przemocy Domowej 

w Wodzisławiu Śląskim (załącznik do protokołu), 

- Zespołu Placówek Szkolno-Wychowawczo-Rewalidacyjnych w Wodzisławiu Śląskim 

(załącznik do protokołu), 

- Zespołu Szkół Licealnych i Technicznych w Rydułtowach (załączniki do protokołu), 

- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wodzisławiu Śląskim (załącznik 

do protokołu).  

b) petycją radnych Gminy Gorzyce w sprawie remontu nawierzchni odcinka drogi powiatowej 

nr 5022S wraz z wykonaniem chodnika (załącznik do protokołu),  

c) interpelacją radnego Sejmiku Województwa Śląskiego Bronisława Karaska kierowaną 

do Marszałka Województwa Śląskiego w sprawie poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu 

drogi wojewódzkiej nr DW 932 w Gminie Marklowice (załącznik do protokołu), 

d) wnioskiem Komisji Budżetu Rady Powiatu Wodzisławskiego w sprawie podjęcia działań 

związanych z inwentaryzacją i opracowaniem oferty inwestycyjnej na budynki nie objęte 

wnioskowaniem o środki zewnętrzne na terenie po byłym Szpitalu w Rydułtowach (załącznik 

do protokołu).  

 

Starosta Leszek Bizoń poinformował, że wpłynęło pismo Dyrektora Szpitala Powiatowego 

w Wodzisławiu Śląskim informujące o planach związanych z uruchomieniem jednostek opieki 

długoterminowej (załącznik do protokołu). 

Ad. 17 

Nie odnotowano. 

Ad. 18 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął protokół z posiedzenia w dniu 5 lutego 2025 r. 



Strona 18 z 18 

Ad. 19 

Starosta Leszek Bizoń zakończył posiedzenie Zarządu Powiatu z dnia 19 lutego 2025 r.  

Protokołowała: 
Lidia Berg 

 
Wodzisław Śl., dn. 5 marca 2025 r. 
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